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GEMEENTE HOLSBEEK 
ZITTINGSVERSLAG VAN DE GEMEENTERAAD 

 
ZITTING VAN 13 OKTOBER 2020 
__________________________ 
Aanwezig: 
Ann Spaepen, voorzitter 
Hans Eyssen, burgemeester 
Rudy Janssens, Bram Van Baelen, Herman Theys, schepenen 
Annelies Vander Bracht, Pieter Coosemans, Herman Van Criekingen, Kim Theys, Hans Miseur, Kim 
Donders, Charlot Op de Beeck, Robbe Dupont, Kwinten Van Dessel, Jo Vanmechelen, Sabine Wyns, 
Suzy Vanderheyden, Anja Peeten, raadsleden 
Ria Verstraelen, algemeen directeur 
 
Verontschuldigd: 
Anne Van Goidsenhoven, schepen 
Nadine Van Horebeek, raadslid 
 
Afwezig: 
Achille Claes, raadslid 
 

 
De voorzitter opent de vergadering om 20u. 
 
De voorzitter vraagt of er opmerkingen zijn bij het zittingsverslag van de vergadering van 8 
september 2020. Elk raadslid heeft het recht om tijdens de vergadering opmerkingen te maken over 
de redactie van het zittingsverslag van de vorige vergadering.  Als die opmerkingen worden 
aangenomen, dan wordt het zittingsverslag in die zin aangepast. 
 
 

Openbare zitting 
 
SEC11-201013R 
01 ECOWERF - ALGEMENE VERGADERING 25 NOVEMBER 2020 - MANDAATBEPALING 
Raadslid Sabine Wyns (N-VA) heeft volgende vragen voor het bestuur : 
• Vanaf maart 2021 wordt de nieuwe blauwe vuilniszak ingevoerd. Deze vervangt de roze zak en 

de huidige blauwe PMD-zak. Welke communicatie wordt hierover gepland aan de bevolking? 
• Overweegt het bestuur, net als talrijke andere Ecowerf gemeenten, de invoering van de gele bak 

voor de ophaal van papier en karton? Waarom (niet)? 
• Wat is de planning voor de sluiting van het containerpark op de Bruul? 
Schepen van milieu, Herman Theys (Groen), antwoordt dat de roze zak inderdaad vanaf maart 2021 
verdwijnt, net als de huidige blauwe zak. Er wordt door Ecowerf een overgangsperiode voorzien. O.a. 
overweegt men om een aantal weken de roze zakken per stuk i.p.v. per rol te verkopen. De 
communicatie aan de bevolking gebeurt via Ecowerf zelf, maar ook via de gemeentelijke website en 
via een artikel in het gemeentelijk informatieblad HI. 
Burgemeester Hans Eyssen (CD&V) vult aan dat de nieuwe blauwe zak 2-wekelijks zal worden 
opgehaald. 
Raadslid Charlot Op De Beeck (CD&V) meldt dat zij als burger hierover reeds informatie heeft 
ontvangen in de brievenbus via een folder van Ecowerf. 
Wat de gele papiercontainer betreft, antwoordt Hans Eyssen, dat het bestuur er voor gekozen heeft 
om deze niet in te voeren : 
• de ervaringen van gebruikers in andere gemeenten zijn niet unaniem positief.  
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• De burger kan in deze container slechts een beperkte hoeveelheid papierafval kwijt. In kartonnen 
dozen kan men de gewenste hoeveelheid aanleveren. 

• Het containersysteem houdt een aanzienlijke meerprijs in voor de burger en de gemeente. 
Schepen Theys meent dat slechts 50% van de Ecowerf gemeenten reeds is overgestapt naar de gele 
container. 
Hans Eyssen geeft feedback uit het recente overleg met Ecowerf in verband met de uitvoering van 
het Masterplan (= rationalisatieoefening) containerparken. Dit plan houdt o.a. de sluiting in van het 
containerpark in Holsbeek. Het bestuur heeft zich hier initieel (een aantal jaren terug) tegen verzet, 
met als resultaat dat Ecowerf gaat investeren in een nieuw containerpark aan de gewestweg te Tielt-
Winge. Dit park zal vermoedelijk pas klaar zijn binnen 4 à 5 jaar. Tot dan blijft het containerpark aan 
Bruul open. 
Voorzitter Ann Spaepen vult aan dat het Masterplan ook het comfort inhoudt dat inwoners van 
Ecowerf gemeenten op om het even welk park zullen terecht kunnen met hun afval. Voor een aantal 
inwoners betekent dit dat de aanrijtijd korter zal zijn dan naar het huidige CP aan Bruul. 
Herman Theys bevestigt dat het Masterplan inhoudt dat elke Holsbekenaar met een aanrijtijd van 
maximum 15 minuten op een containerpark zal terecht kunnen. 
 
 
SEC11-201013R 
02 PBE - BUITENGEWONE ALGEMENE VERGADERING 4 DECEMBER 2020 - GOEDKEURING AGENDA - 

VASTSTELLING MANDAAT 
 
 
SEC11-201013R 
03 FLUVIUS OV - BUITENGEWONE ALGEMENE VERGADERING 9 DECEMBER 2020 - GOEDKEURING 

AGENDA - VASTSTELLING MANDAAT 
Raadslid Jo Vanmechelen (N-VA) vraagt wanneer de digitale meters worden uitgerold in onze 
gemeente? 
Schepen van infrastructuur, Rudy Janssens (CD&V) antwoordt dat Fluvius SO deze niet uitrolt per 
gemeente. Daarvoor heeft men niet de mankracht. Wel is het zo dat er nog enkel digitale meters 
worden geplaatst. Wie een nieuwe meter aanvraagt of de huidige moet vervangen (vb. bij plaatsing 
van zonnepanelen) krijgt dus steeds een digitale meter. Voor de PBE gemeenten zou er nu een 
dekking zijn van ca. 4,5% aan huishoudens met een digitale meter.  
Raadslid Hans Miseur (Holsbeek beweegt) meldt dat hij al enkele maanden over een digitale meter 
kan beschikken. Op dit ogenblik biedt deze weinig toegevoegde waarde. Hij heeft al meerdere tickets 
openstaan bij Fluvius met een vraag om de juiste meterstandinformatie te ontvangen. Hij heeft de 
indruk dat het systeem nog in een testfase zit. 
 
 
SEC11-201013R 
04 IGO - BUITENGEWONE ALGEMENE VERGADERING - 11 DECEMBER 2020 - BEPALING MANDAAT 
 
 
SEC11-201013R 
05 PACT 'SPITSREGIO LEUVEN' - GOEDKEURING 
Burgemeester Hans Eyssen licht het ontwerpbesluit toe. 
 
 
CVT24-201013R 
06 GEMEENTELIJK SUBSIDIEREGLEMENT SPORTVERENIGINGEN - AFWIJKING WERKINGSJAAR 2020 - 

GOEDKEURING 
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Bram Van Baelen (CD&V) licht als schepen van sport toe waarom er in dit coronajaar een afwijking 
nodig is op het subsidiereglement voor sportverenigingen. 
Sabine Wyns informeert of het bestuur reeds bepaald heeft hoe de ca. 100.000 euro Vlaamse steun 
uit het coronanoodfonds zal worden verdeeld over de verenigingen? 
Schepen Van Baelen antwoordt dat hierover momenteel druk overleg wordt gepleegd met de 
betrokken adviesraden (jeugd-sport-cultuur en senioren volgt nog). Hij hoopt om in december een 
gedragen voorstel aan de raad ter beslissing te kunnen voorleggen. 
 
 
CVT42-201013R 
07 GEMEENTELIJK SUBSIDIEREGLEMENT FANFARES EN HARMONIE-ORKESTEN - AFWIJKING 

WERKINGSJAAR 2020 - GOEDKEURING 
Schepen van cultuur, Herman Theys, licht het ontwerpbesluit kort toe. 
 
 
ROM18-201013R 
08 BEHEEROVEREENKOMST WAGENHUIS EN OMLIGGENDE TERREINEN - VZW HERITA EN 

GEMEENTE - GOEDKEURING WIJZIGINGEN 
Voorzitter Ann Spaepen geeft het woord aan raadslid Sabine Wyns om het voorstel van amendement 
bij het ontwerpbesluit toe te lichten. 
Raadslid Sabine Wyns deelt de vergadering vervolgens mee waarom N-VA Holsbeek het belangrijk 
vindt om als gemeente nog meer bij te dragen tot een sluitende financiering voor de 
restauratiewerken aan het monument Kasteel van Horst. Zij leest dan de tekst van het amendement 
voor. 
Burgemeester Hans Eyssen krijgt dan het woord om het ontwerpbesluit van het bestuur toe te 
lichten.  
De burgemeester deelt de bekommernis van raadslid Wyns inzake de nood aan een snelle en 
grondige restauratie van het kasteel van Horst. Een 3-tal jaar geleden heeft hij met het oog hierop 
een spoedvergadering georganiseerd te Holsbeek, met alle keyspelers in het restauratiedossier en 
waarbij o.a. ook de kabinetchef van de toenmalige minister van onroerend erfgoed aanwezig was. Dit 
constructieve overleg heeft er inmiddels toe geleid dat de noodzakelijke restauratiewerken aan dit 
monument snel zijn kunnen opstarten. Een restauratiedossier van dergelijke omvang binnen de 3 
jaar administratief rond krijgen, om op vandaag al effectief met de werken op het terrein te kunnen 
starten, is bijzonder snel. Hans Eyssen is van oordeel dat het ontwerpbesluit, zoals ingediend een 
goed voorstel is. Het stemt overeen met wat Herita vraagt. Namelijk de jaarlijkse bijdrage die voor 
het beheer van het Wagenhuis moet betaald worden laten vallen. Deze bespaarde middelen 
(166.333 euro is een mooi bedrag) kan Herita dan investeren in de restauratie. Hieraan koppelt de 
gemeente voorwaarden, o.a. inzake toegankelijkheid van het monument voor de inwoners en het 
gebruik van de zalen. 
De burgemeester verdedigt vervolgens het standpunt van de meerderheid met betrekking tot het 
verwerpen van het amendement : 
• dat de gemeente zelf in een volledig sluitende restfinanciering van het monument zou voorzien, 

vraagt Herita niet. 
• De gemeente kan altijd later nog beslissen om bijkomende restauratiesubsidies te geven, mocht 

dit noodzakelijk blijken. Dan eventueel opnieuw te koppelen aan bijkomende voorwaarden. 
• In het amendement wordt voorgesteld om het bedrag van 166.333 euro in één keer aan Herita 

uit te betalen bij aanvang van de restauratie. In het ontwerpbesluit van het bestuur wordt net 
een gefaseerde (over 6-tal jaren) investeringstussenkomst voorzien. Dit heeft als voordeel dat 
Herita de middelen systematisch kan verder investeren. Mocht blijken dat de werken veel sneller 
opschieten dan gepland, dan kan het bestuur altijd nog beslissen om sneller middelen vrij te 
geven. 
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Raadslid Wyns vermeldt nog dat volgens haar bronnen bij Herita de totale restauratiewerken tegen 
2028 zouden oplopen tot ruim 6 mln euro. Herita zal dus zelf nog veel moeten toeleggen. Zij is van 
oordeel dat er de voorbije periode en ook nog in de nabije toekomst ook heel wat middelen door de 
gemeente worden geïnvesteerd in de kerken en pastorieën. Het kasteel van Horst verdient als 
toeristische trekpleister van de gemeente in verhouding ook de nodige aandacht. 
Voorzitter Ann Spaepen vraagt de raadsleden eerst om een stemming over het amendement. Nadat 
het amendement verworpen is, vraagt de voorzitter de vergadering om een stemming over het 
initiële ontwerpbesluit. 
 
 
ROM30-201013R 
09 ANPR-CAMERA OP NIET-BESLOTEN PLAATS - PLEINSTRAAT - PZ LEUVEN ALS VERWERKER VAN DE 

BEELDEN - POSITIEF ADVIES PLAATSING - GOEDKEURING 
Hans Eyssen licht het voorstel toe. Hij legt o.a. uit waarom deze investering door de stad Leuven in 
ANPR-camera's op haar grote invalswegen ook voor onze politiezone een meerwaarde heeft. De 
verzamelde data zijn ook toegankelijk voor medewerkers van onze politiezone. 
Jo Vanmechelen vindt dit voorstel een goede case, die hopelijk ook wordt uitgebreid naar meer 
camera's op het grondgebied van de politiezone. Hij waarschuwt wel dat er bij aankoop van de 
software moet gelet worden op de compabiliteit ervan met de softwareprotocollen in de mobiele 
camera's in de voertuigen. Hij weet uit ervaring dat de software van verschillende leveranciers niet 
met elkaar kan communiceren, waardoor er vaak kostbare tijd verloren gaat omdat informatie 
vergaard door een vaste camera nog manueel/telefonisch moet worden doorgegeven aan de 
mobiele ploeg. 
Hans Eyssen neemt deze informatie mee naar het politiecollege en de politieraad. De burgemeester 
bevestigt dat momenteel ook in onze politiezone wordt onderzocht of investeringen in ANPR-
camera's nuttig kan zijn. 
 
 
ROM31-201013R 
10 DIERENWELZIJN - INITIATIEVEN 'DIERVRIENDELIJKE GEMEENTE' - VOORSTEL TER BESLISSING 
Voorzitter Ann Spaepen geeft het woord aan raadslid Sabine Wyns om het voorstel van besluit 
namens de N-VA-fractie toe te lichten. 
Sabine Wyns licht de context van het voorstel van besluit toe aan de vergadering. De gemeenteraad 
heeft vorig jaar de beginselverklaring 'diervriendelijke gemeente' van de provincie onderschreven. De 
voorstellen van N-VA kaderen in de betrachting van de gemeente om het label 'diervriendelijke 
gemeente' te behalen. 
Schepen van o.a. dierenwelzijn, Herman Theys, reageert. Hij overloopt de 14 punten uit de 
onderschreven beginselverklaring en vermeldt telkens welke initiatieven het bestuur hierin reeds 
heeft genomen. Heel wat punten uit deze beginselverklaring zijn reeds in uitwerking of gerealiseerd. 
Het bestuur zat ook niet stil m.b.t. de concrete voorstellen die N-VA nu doet: 
• indijken van overlast door hondenpoep. De medewerkers van de groendienst doen wat mogelijk 

is. Als er een melding van overlast toekomt, dan ruimt de dienst dit zo snel mogelijk op op het 
openbaar domein. 

• Er is reeds een behoorlijk informatie-aanbod over dierenwelzijn. De schepen somt op wat er op 
de website van de gemeente is opgenomen (o.a info over de huisdierensticker, 'wat met je 
huisdier als je op reis vertrekt?', checklist 'ben je echt klaar voor een huisdier?, waarschuwingen 
voor vuurwerk en tegen thuisslachten...). Ook in HI, het gemeentelijk informatieblad verschijnen 
er zeer regelmatig artikels en tips i.v.m. dierenwelzijn. In de laatste editie staat het artikel 'ieder 
pakje in een zakje', dat sensibiliseert rond hondenpoep. 

De schepen vervolgt dat Wim Verkammen (lid van het bijzonder comité voor de sociale dienst voor 
Groen) poogt om in Holsbeek een geschikte locatie te vinden voor een hondenlosloopweide. Hij 
heeft hierover al contacten gelegd met het Agentschap natuur en bos, dat ervaring heeft met deze 
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weides. Indien er in Holsbeek een terrein van ANB zou kunnen gevonden worden waarop dit initiatief 
kan worden uitgewerkt, dan zou dit de beste piste zijn. Het bestuur is dus, conform de actie in het 
meerjarenplan, actief op zoek naar een geschikte locatie voor een hondenlosloopweide. Ook het 
kattensterilisatieprogramma zet men verder. De schepen vermeldt concrete aantallen voor de 
voorbije maanden. 
De schepen deelt mee hoe het bestuur het N-VA voorstel wil meestemmen : 
• het lessenpakket 'dierenwelzijn' wil het bestuur mee promoten naar de Holsbeekse scholen, 

maar niet verplichten. Schepen van onderwijs, Bram Van Baelen, merkt hierbij op dat de door 
Vlaanderen gekozen datum voor een uitrol op 3 november (midden in de herfstvakantie) geen 
ideale lanceringsdatum is om leerkrachten te bereiken. 

• De gemeentelijke website is reeds uitgebreid gedocumenteerd met informatie rond 
dierenwelzijn. Er kan wel nagedacht worden over een specifieke topic 'dierenwelzijn' in het 
meldpunt. 

• Met betrekking tot de aankoop van hondenpoepbuizen formuleert de schepen een amendement 
namens de meerderheid. Het bestuur wil niet onmiddellijk overgaan tot de aankoop ervan, maar 
onderzoekt in overleg met de diensten of het zinvol is om deze te plaatsen op probleemlocaties 
waar er vervuiling wordt vastgesteld. 

Raadslid Sabine Wyns kan zich in dit amendement vinden. Een onderzoek is al een goed begin. In 
heel wat gemeenten bewijzen deze buizen inmiddels reeds hun nut. 
Raadslid Hans Miseur stelt vast dat hondenpoep zelden in een zakje wordt achtergelaten op het 
openbaar domein. En welke voorbijganger die deze overlast merkt, zal bereid zijn om die troep zo in 
een hondenpoepbuis te gooien? Als het baasje het er niet ingooit, zal niemand het doen. 
De burgemeester antwoordt dat inderdaad diegene die een dier wil houden, ook verantwoordelijk is 
voor dit dier. 
 
Voorzitter Ann Spaepen vraagt vervolgens een stemming over het amendement zoals ingediend door 
schepen Herman Theys. 
Vervolgens stemt de raad over het N-VA-voorstel met het goedgekeurde amendement. 
 
 
11. VRAGENKWARTIER 
Raadslid Herman Van Criekingen (N-VA) meldt een klacht van een burger i.v.m. het niet-naleven van 
een dading door de gemeente. Aan Bruul zouden grenspalen nog niet geplaatst zijn, hoewel de 
deadline opgenomen in de dading reeds zou verstreken zijn. 
Schepen van infrastructuur, Rudy Janssens, antwoordt dat de landmeter wel degelijk tijdig met de 
opdracht is gelast, maar deze nog niet heeft uitgevoerd. We manen de landmeter opnieuw aan om 
snel het nodige te doen. 
 
Herman Van Criekingen kaart de problematiek aan van onvoldoende doorgang voor het zwaar 
verkeer ter hoogte van de Vierbunder. Aanpalende eigenaars doen werken op een privaat terrein 
waardoor de doorgang voor zwaar verkeer voor aanpalende landbouwers quasi onmogelijk wordt. 
Schepen Janssens laat onderzoeken of deze constructies op privaat dan wel op openbaar domein zijn 
aangebracht. Indien op openbaar domein, dan worden ze verwijderd. Indien op privaat domein, dan 
kan het bestuur dit niet oplossen. Het staat elk raadslid vrij om actief te bemiddelen in dergelijke 
burenconflicten. De betrokken partijen kunnen zich hiervoor ook tot de Vrederechter wenden. 
 
Herman Van Criekingen vraagt wanneer de stellingen rond de Sint-Catharinakerk verdwijnen? 
Schepen Janssens antwoordt dat dit reeds deels is gebeurd. Na afwerking van de laatste details 
wordt ook de rest van de stelling zo snel mogelijk afgebroken. 
 
Rudy Janssens licht als schepen van feestelijkheden toe hoe in deze coronaperiode de 11-
novembervieringen veilig zullen plaatsvinden. Raadsleden die een viering willen bijwonen, geven dit 
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tegen uiterlijk 1 november door aan de schepen. Alleen dan wordt er een plaats voorbehouden in de 
kerk. Een uitnodiging hiertoe vertrekt eerstdaags naar de raadsleden. 
 
Hans Miseur vraagt het bestuur om te investeren in internetfaciliteiten in de kerken, zodat 
plechtigheden (huwelijken, begrafenissen) op afstand kunnen gevolgd worden. 
Schepen Janssens antwoordt dat priester Penne op zijn FB-pagina misvieringen uitzendt vanuit de 
Sint-Mauruskerk. Men kan voor deze locatie kiezen indien men gasten op afstand wil laten volgen. 
Alle parochiekerken uitrusten met internet is niet de intentie van het bestuur. Maar het raadslid zou 
die vraag wel kunnen richten aan de betrokken kerkfabrieken. 
 
Sabine Wyns vraagt of het bestuur de intentie heeft om een hemelwaterplan uit te werken, zoals 
voorgeschreven in het Blue Deal-programma van Vlaanderen met een 70-puntenactieplan in de strijd 
tegen droogte en wateroverlast? 
Hans Eyssen zegt dat zo'n plan zeker nuttig is voor besturen die niet goed weten hoe ze de 
waterbeheersing in hun gemeente moeten organiseren. Als je als bestuur weet waar de problemen 
zich situeren en hoe je die kan aanpakken, dan moet je meteen overgaan tot actie. Ons bestuur deed 
de voorbije decennia al heel veel inspanningen inzake preventie (o.a. met subsidieregelingen voor 
o.a. infiltratie op eigen terrein, met de aanleg van gescheiden riolering, maatregelen die worden 
opgelegd in omgevingsvergunningen...) en bestrijding van wateroverlast (dammen op de Kriesberg, 
aanleg van diverse wachtbekkens, intensieve samenwerking met de erosiecoördinator en 
landbouwers...). 
Schepen van milieu Herman Theys meldt dat de provincie haar subsidieprogramma in deze materie 
recent heeft herzien (verminderd of afgeschaft). 
Raadslid Anja Peeten (Groen) deelt mee dat in de recente klimaatcafés de nood aan het 
sensibiliseren van burgers in deze materie aan bod kwam (klimaatadaptatiemaatregelen). 
Hans Miseur informeert of het hier ging om het Ecowatersproject rond intelligente waterputten? 
Deze zijn uitgerust met automatische pompen die de put leegmaken bij voorspeld regen- of onweer, 
zodat een extra buffercapaciteit ontstaat in 100-den tuinen. 
De burgemeester kent dit principe, maar dit biedt voor Holsbeek niet zoveel meerwaarde. Deze 
intelligente putten hebben vooral zin in grotere aaneengesloten bewoonde kernen, waar je heel veel 
water'buffer'putten naast elkaar hebt in de afstroomgebieden. In Holsbeek zijn deze 
afstroomgebieden net gelegen in dunbevolkte zones, zodat de extra buffercapaciteit met deze 
putten zeer beperkt blijft. Bovendien zit deze technologie nog in een testfase en is ze nog te duur om 
deze te verplichten aan bouwheren. 
 
Sabine Wyns meldt dat de afvoergracht van het wachtbekken ter hoogte van de Theysboerderij aan 
Sluisbeek dichtgegroeid is. Teveel planten belemmeren hier de afvoer. 
Schepen Janssens weet dit. De groendienst pakt deze knelpunten steeds aan als winterwerk. Op dit 
ogenblik gaat hier nu alle aandacht naar de kerkhoven in voorbereiding op Allerheiligen. 
 
Sabine Wyns informeert naar de werking van de milieuadviesraad. Is deze reeds samengekomen? 
Herman Theys antwoordt dat er n.a.v. de oproep bij het begin van de legislatuur zich slechts 2 leden 
hebben kandidaat gesteld voor deze adviesraad. Er zijn dus wel pogingen geweest om de MAR 
opnieuw samen te stellen, o.a. via een open oproep in de HI, maar er is weinig reactie op gekomen.  
 
Jo Van Mechelen heeft in Lokaal (VVSG-tijdschrift) een interessant artikel gelezen van Bart Somers in 
verband met vrijwillige fusies van gemeenten en nieuwe regiovorming. Het raadslid denkt dat 
gemeentefusies binnen afzienbare tijd verplicht zullen worden. Onderneemt het bestuur hierin pro-
actief stappen? Zodat we niet als laatste keuze overblijven. 
De burgemeester antwoordt dat hij zeer regelmatig contact heeft met de burgemeesters uit de regio 
en dat in een goede verstandhouding. Hij is er van overtuigd dat Holsbeek wel mogelijkheden genoeg 
open houdt, moest het er op aankomen. Een gegeerde bruid, maar op dit ogenblik hard-to-get. Een 
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verplichte fusie komt er zeker niet voor 2024. Het huidige Vlaamse regeringsbeleid vertrekt immers 
van een fusie op vrijwillige basis, geen verplichting. Hans Eyssen leest ook dat minister Bart Somers 
droomt van lokale besturen met een werkgebied van 40.000 inwoners. Dit betekent dat minstens 3 
of zelf 4 gemeenten in de regio zouden moeten samen gaan. Of deze omvang nog een bestuur dicht 
bij de burgers toelaat? 
 
Jo Vanmechelen informeert bij de schepen van sport, Bram Van Baelen, naar de progressie in het 
dossier RUP-recreatie aan Bruul? 
De schepen antwoordt dat hij wekelijks tijd en energie steekt in dit dossier. De notaris heeft de 
partijen 3 mogelijke data voor ondertekening van de verkoopakte voorgesteld. De advokaat van de 
verkoper heeft zijn voorkeurdata reeds doorgegeven. Deze lukken ook voor de gemeente. We gaan 
er dus van uit dat de tussen partijen reeds tot stand gekomen eigendomsoverdracht binnen een paar 
weken ook notarieel kan worden verleden. 
 
 
 
 
De voorzitter sluit de vergadering. 
Aldus gedaan in bovenvermelde zitting. 
  
Algemeen directeur Voorzitter 
 
 
 
 

 
 
 
 

Ria VERSTRAELEN Ann SPAEPEN 
 


